
P r o t o k ó ł  Nr 18/2014 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 31 października 2014 r. 
 
 
 Posiedzenie Komisji odbyło się dnia 31 października 2014 roku w lokalu Urzędu Gminy 
–pokój nr 9 w godzinach 830  – 1050. Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Bożena 
Dąbkowska, która na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność posiedzenia.  
 Na 3 osobowy skład Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 3 członków Komisji. 
 
Członkowie obecni na posiedzeniu: 
1. Bożena Dąbkowska 
2. Katarzyna Cwalina 
3. Ewa Ostrowska 
- lista obecności w załączeniu. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczył Wójt Gminy Jerzy Wróblewski. 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Rozpatrzenie wymiaru podatku rolnego i leśnego na 2015 r. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2015 r. 
b) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2015 r. 
c) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji pod atkowych, 
d) zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw w gminie Miastkowo 
 (21 statutów). 
5. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2014 r. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
 
 
PRZEBIEG POSIEDZENIA: 
 
Ad.1. Przewodnicząca Komisji dokonała otwarcia posiedzenia witając wszystkich zebranych. 
Następnie zapoznała z porządkiem dziennym, który Komisja w głosowaniu jawnym 
jednogłośnie przyjęła do realizacji (za przyjęciem porządku głosowało 3 członków Komisji, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.2. Następnie Przewodnicząca zapoznała z protokołem z poprzedniego posiedzenia.  
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne. Za przyjęciem protokołu 
głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół, został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. Przewodnicząca poinformowała, że następny punkt porządku posiedzenia to rozpatrzenie 
wymiaru podatku rolnego i leśnego na 2015 r. Wszyscy otrzymali materiały dot. dzisiejszego 
posiedzenia w związku z tym poprosiła Wójta. o przedstawienie przedmiotowych punktów. 
 Wójt wyjaśnił, że proponuje wszystkie podatki na rok 2015 pozostawić na poziomie 
roku 2014. Decyzja ta podyktowana jest trudną sytuacja mieszkańców naszej gminy.  



 Następnie Wójt przedstawił komunikat Prezesa GUS, w którym została ogłoszona 
średnia cena skupu żyta za okres 11 kwartałów poprzedzających kwartał poprzedzający rok 
podatkowy 2015  która wynosi 61,37 zł, za 1 dt. Wójt proponuje obniżyć średnią cenę skupu 
żyta do kwoty 60,00 zł, za 1 dt, która będzie stanowić podstawę obliczania podatku rolnego na 
obszarze gminy na 2015 rok. Dlatego został przygotowany projekt uchwały w przedmiotowej 
sprawie. 
 Więcej propozycji nie zgłaszano. W związku z powyższym Przewodnicząca poddała 
pod głosowanie jawne wniosek o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały. Za wnioskiem 
głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
 Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt. Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu.  
 
 Następnie Pan Wójt poinformował, że Główny Urząd Statystyczny ogłosił średnią cenę 
sprzedaży drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2014 r.,  
która wynosi 188,85 zł za 1 m3  
  Propozycją Wójta jest przyjęcie tej kwoty do wymiaru podatku leśnego na 2015 r. 
w związku z czym nie przygotowywano projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 Członkowie Komisji nie zgłaszali innych propozycji akceptując propozycję Wójta. 
 Następnie odbyło się głosowanie jawne. Za przyjęciem kwoty 188,85 zł głosowało 
jednogłośnie 3 członków Komisji obecnych na posiedzeniu, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że stawka została przyjęta 
jednogłośnie. 

 
Ad. 4. Następnie Wójt przedstawił pozostałe projekty uchwał dotyczące: 
 
a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2015 r. 
Wójt poinformował, że zgodnie z wcześniejszą zapowiedzią dotyczącą podatków, stawki  
podatku od nieruchomości na 2015 r. zostały zaproponowane na poziomie roku 2014 i w takiej 
wersji przygotowano projekt przedmiotowej uchwały. 
 Komisja innych propozycji nie zgłaszała. 
 W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek  
w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Za wnioskiem głosowało  
3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było.  
 Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  
przedmiotowy projekt. Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu.   
 
b) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2015 r. 
Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie rocznych stawek podatku od środków  
transportowych na 2015 r. Poinformował, że jedynie w § 1 ust. 7 do autobusów zastosowano 
stawki maksymalne, pozostałe stawki są na poziomie 2014 r. 
 Komisja innych propozycji nie zgłaszała. 
 W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek  
w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Za wnioskiem głosowało  
3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
 Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt. Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu.  
 
 
 
 
 



c) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji pod atkowych 
Następnie Pan Wójt przedstawił projekt przedmiotowej uchwały informując, że został  
on przedłożony w związku ze zniesieniem ulgi dla budowli służących zaopatrzeniu wsi  
w wodę. 
 Do przedstawionego projektu Komisja nie zgłaszała żadnych swoich propozycji.. 
 W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek  
w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Za wnioskiem głosowało  
3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
 Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt. Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu.  
 
d)  zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw w gminie Miastkowo  
( 21 statutów) 
Podobnie jak w punkcie poprzednim Wójt wyjaśnił, że na poprzedniej sesji zostały uchwalone 
statuty sołectw. W statutach zawarte były zadania sołectw tylko rozrzucone w kilku paragrafach.  
 Po przekazaniu uchwał Wojewodzie - organ nadzoru zajął stanowisko, że zadania  
te powinny być zapisane w jednym paragrafie. W związku z tym przygotowano projekty uchwał 
zmieniające statuty 21 sołectw. 
 Do przedstawionych projektów Komisja nie wnosiła żadnych uwag. 
 W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek  
w sprawie pozytywnego zaopiniowania 21 projektów uchwał. Za wnioskiem głosowało  
3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
 Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  
21 przedmiotowych projektów. Projekty uchwał w załączeniu do oryginału protokołu.  
 
 
Ad. 5. W kolejnym punkcie Komisja opracowała sprawozdanie ze swojej działalności za 
2014 r., które zostanie przedstawione Radzie Gminy na najbliższej sesji. 
 
Ad. 6. W punkcie zapytania i wolne wnioski nie poruszano żadnych spraw. 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Barbara Kalinowska 
                                                               Przewodnicząca Komisji 
 
             Bożena Dąbkowska 
 
 
Członkowie: 
 
Katarzyna Cwalina  -  
 
Ewa Ostrowska  -  
 
 
 


